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INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION 

____________ 

 
HIGH-VOLTAGE SWITCHGEAR AND CONTROLGEAR –  

 
Part 200: AC metal-enclosed switchgear and controlgear  

for rated voltages above 1 kV and up to and including 52 kV 
 

FOREWORD 
1) The International Electrotechnical Commission (IEC) is a worldwide organization for standardization comprising 

all national electrotechnical committees (IEC National Committees). The object of IEC is to promote international 
co-operation on all questions concerning standardization in the electrical and electronic fields. To this end and 
in addition to other activities, IEC publishes International Standards, Technical Specifications, Technical Reports, 
Publicly Available Specifications (PAS) and Guides (hereafter referred to as “IEC Publication(s)”). Their 
preparation is entrusted to technical committees; any IEC National Committee interested in the subject dealt with 
may participate in this preparatory work. International, governmental and non-governmental organizations liaising 
with the IEC also participate in this preparation. IEC collaborates closely with the International Organization for 
Standardization (ISO) in accordance with conditions determined by agreement between the two organizations. 

2) The formal decisions or agreements of IEC on technical matters express, as nearly as possible, an international 
consensus of opinion on the relevant subjects since each technical committee has representation from all 
interested IEC National Committees.  

3) IEC Publications have the form of recommendations for international use and are accepted by IEC National 
Committees in that sense. While all reasonable efforts are made to ensure that the technical content of IEC 
Publications is accurate, IEC cannot be held responsible for the way in which they are used or for any 
misinterpretation by any end user. 

4) In order to promote international uniformity, IEC National Committees undertake to apply IEC Publications 
transparently to the maximum extent possible in their national and regional publications. Any divergence between 
any IEC Publication and the corresponding national or regional publication shall be clearly indicated in the latter. 

5) IEC itself does not provide any attestation of conformity. Independent certification bodies provide conformity 
assessment services and, in some areas, access to IEC marks of conformity. IEC is not responsible for any 
services carried out by independent certification bodies. 

6) All users should ensure that they have the latest edition of this publication. 

7) No liability shall attach to IEC or its directors, employees, servants or agents including individual experts and 
members of its technical committees and IEC National Committees for any personal injury, property damage or 
other damage of any nature whatsoever, whether direct or indirect, or for costs (including legal fees) and 
expenses arising out of the publication, use of, or reliance upon, this IEC Publication or any other IEC 
Publications.  

8) Attention is drawn to the Normative references cited in this publication. Use of the referenced publications is 
indispensable for the correct application of this publication. 

9) Attention is drawn to the possibility that some of the elements of this IEC Publication may be the subject of patent 
rights. IEC shall not be held responsible for identifying any or all such patent rights. 

IEC 62271-200 has been prepared by subcommittee 17C: Assemblies, of IEC technical 
committee 17: High-voltage switchgear and controlgear. It is an International Standard. 

This third edition cancels and replaces the second edition published in 2011. This edition 
constitutes a technical revision.  

This edition includes the following significant technical changes with respect to the previous 
edition: 

a) clause numbering aligned with IEC 62271-1:2017, including the adoption of the subclause 
names of Clause 3; 

b) in Clause 3 specific definitions are added for "in service", "normal operating condition" and 
"normal use"; 

c) internal arc testing on pole-mounted switchgear is taken out of this document, as it is now 
covered by the specific standard IEC 62271-214:2019; 
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d) a more precise description of earthing circuit is given with the inclusion of ratings and test 
requirements; 

e) number of mechanical tests on interlocks is reduced for type testing; a more precise 
description of forces to apply during type testing is given (refer to 7.102); 

f) resistance measuring on main circuit is only needed before continuous current tests (as 
reference for routine tests) and no longer needed after this continuous current test. 
Rationale for this deletion is that this measured resistance does not mean anything; as the 
temperature rise test was just finished, a new temperature rise test will not give new 
information; 

g) IEC 62271-100:2021, IEC 62271-103:2021, IEC 62271-105:2021 and IEC 62271-
106:2021 are referred to in the document; 

h) IEC 62271-107:2019 and IEC IEEE 62271-37-013:2015 are also considered in 7.101.2; 
i) a more precise description of LSC category is given with the inclusion of an explanatory 

flowchart (Annex D);  
j) examples not covered by the IAC test are transferred from Clause 6 to 9.103; 
k) the term "assembly" is defined in Clause 3 and used as synonym for "metal-enclosed 

switchgear and controlgear" in this document; 
l) "metallic" is replaced by "metal" where applicable; 
m) 6.105 is now covered by 7.7; 
n) a 1 s rule was introduced for Criterion 4 during IAC tests regarding hot gases versus glowing 

particles as cause of ignition; 
o) a more precise description of internal arc tests for switchgear with protrusions is given in 

Annex A. 

The text of this International Standard is based on the following documents: 

FDIS Report on voting 

17C/782/FDIS 17C/792/RVD 

 
Full information on the voting for its approval can be found in the report on voting indicated in 
the above table. 

The language used for the development of this International Standard is English. 

This document was drafted in accordance with ISO/IEC Directives, Part 2, and developed in 
accordance with ISO/IEC Directives, Part 1 and ISO/IEC Directives, IEC Supplement, available 
at www.iec.ch/members_experts/refdocs. The main document types developed by IEC are 
described in greater detail at www.iec.ch/standardsdev/publications. 

This document should be read in conjunction with IEC 62271-1:2017, to which it refers and 
which is applicable unless otherwise specified. In order to simplify the indication of 
corresponding requirements, the same numbering of clauses and subclauses is used as in 
IEC 62271-1:2017. Amendments to these clauses and subclauses are given under the same 
numbering, whilst additional subclauses, are numbered from 101. 

The reader's attention is drawn to the fact that Annex C lists all of the "in-some-country" clauses 
on differing practices of a less permanent nature relating to the subject of this document. 

A list of all parts in the IEC 62271 series, published under the general title High-voltage 
switchgear and controlgear, can be found on the IEC website. 

http://www.iec.ch/standardsdev/publications
https://webstore.iec.ch/
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The committee has decided that the contents of this document will remain unchanged until the 
stability date indicated on the IEC website under webstore.iec.ch in the data related to the 
specific document. At this date, the document will be  

• reconfirmed, 

• withdrawn, 

• replaced by a revised edition, or 

• amended. 

 

IMPORTANT – The "colour inside" logo on the cover page of this document indicates that it 
contains colours which are considered to be useful for the correct understanding of its 
contents. Users should therefore print this document using a colour printer. 

 

  

http://www.iec.ch/members_experts/refdocs?ref=menu
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INTRODUCTION 

High-voltage (IEC 60050-601:1985, 601-01-27) switchgear refers to rated voltages above 1 kV. 
However, medium-voltage is commonly used for distribution systems with rated voltages above 
1 kV and generally applied up to and including 52 kV; refer to IEC 60050-601:1985, 601-01-28 
[1]1. 

Although primarily dedicated to three-phase systems, this document can also be applied to 
single-phase and two-phase systems. 

Switchgear and controlgear assemblies having a solid-insulation enclosure are covered by 
IEC 62271-201. 

 

  

____________ 

1  Numbers in square brackets refer to the Bibliography. 
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HIGH-VOLTAGE SWITCHGEAR AND CONTROLGEAR –  
 

Part 200: AC metal-enclosed switchgear and controlgear  
for rated voltages above 1 kV and up to and including 52 kV 

 
 
 

1 Scope 

This part of IEC 62271 is applicable to prefabricated metal-enclosed switchgear and controlgear 
assemblies designed for: 

– alternating current; 
– rated voltages above 1 kV and up to and including 52 kV; 
– service frequencies up to and including 60 Hz; 
– indoor and outdoor installation.  
The assembly can include air-insulated and/or fluid-filled compartments. 

For components installed in a metal-enclosed switchgear and controlgear, this document 
supplements or even replaces in some cases, the requirements as stated by the individual 
product standards. 

The list of components which can be inside the metal-enclosed switchgear and controlgear is 
not limited to the ones explicitly cited in this document. 

2 Normative references 

The following documents are referred to in the text in such a way that some or all of their content 
constitutes requirements of this document. For dated references, only the edition cited applies. 
For undated references, the latest edition of the referenced document (including any 
amendments) applies. 

IEC 60050-151, International Electrotechnical Vocabulary (IEV) – Part 151: Electrical and 
magnetic devices (available at http://www.electropedia.org) 

IEC 60050-441, International Electrotechnical Vocabulary (IEV) – Part 441: Switchgear, 
controlgear and fuses (available at http://www.electropedia.org) 

IEC 60060-1:2010, High-voltage test techniques – Part 1: General definitions and test 
requirements 

IEC 60270:2000, High-voltage test techniques – Partial discharge measurements  
IEC 60270:2000/AMD1:2015 

IEC 60529:1989, Degrees of protection provided by enclosures (IP Code)  
IEC 60529:1989/AMD1:1999  
IEC 60529:1989/AMD2:2013 

IEC 62262:2002, Degrees of protection provided by enclosures for electrical equipment against 
external mechanical impacts (IK code) 

IEC 62271-1:2017, High-voltage switchgear and controlgear – Part 1: Common specifications 
for alternating current switchgear and controlgear 
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IEC 62271-100:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 100: Alternating-current 
circuit-breakers 

IEC 62271-102:2018, High-voltage switchgear and controlgear – Part 102: Alternating current 
disconnectors and earthing switches  

IEC 62271-103:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 103: Switches for rated 
voltages above 1 kV up to and including 52 kV 

IEC 62271-105:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 105: Alternating current 
switch-fuse combinations for rated voltages above 1 kV up to and including 52 kV 

IEC 62271-106:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 106: Alternating current 
contactors, contactor-based controllers and motor-starters 

IEC 62271-107:2019, High-voltage switchgear and controlgear – Part 107: Alternating current 
fused circuit-switchers for rated voltages above 1 kV up to and including 52 kV 

IEC 62271-201:2014, High-voltage switchgear and controlgear – Part 201: AC solid-insulation 
enclosed switchgear and controlgear for rated voltages above 1 kV and up to and including 
52 kV 

IEC 62271-203:2011, High-voltage switchgear and controlgear – Part 203: Gas-insulated 
metal-enclosed switchgear for rated voltages above 52 kV 

IEC 62271-213:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 213: Voltage detecting 
and indicating system 

IEC 62271-215:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 215: Phase comparator 
used with VDIS 

IEC IEEE 62271-37-013:2015, High-voltage switchgear and controlgear – Part 37-013: 
Alternating-current generator circuit-breakers 

3 Terms and definitions 

For the purposes of this document, the terms and definitions given in IEC 62271-1, IEC 60050-151 
and IEC 60050-441, and the following apply. 

NOTE The classification system for definitions of IEC 62271-1:2017 is followed. Terms and definitions are 
referenced and prioritized in the following order: 

– Clause 3 of this document; 

– IEC 62271-1:2017; 

– IEC 60050-441; 

– IEC 60050-151. 

ISO and IEC maintain terminological databases for use in standardization at the following 
addresses:  

• IEC Electropedia: available at http://www.electropedia.org/ 

• ISO Online browsing platform: available at http://www.iso.org/obp 

3.1 General terms and definitions 

The definitions in 3.1 of IEC 62271-1:2017 are applicable, with the following additions and/or 
modifications: 

http://www.iso.org/obp
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AVANT-PROPOS 

1) La Commission Électrotechnique Internationale (IEC) est une organisation mondiale de normalisation composée 
de l'ensemble des comités électrotechniques nationaux (Comités nationaux de l’IEC). L’IEC a pour objet de 
favoriser la coopération internationale pour toutes les questions de normalisation dans les domaines de 
l'électricité et de l'électronique. À cet effet, l’IEC – entre autres activités – publie des Normes internationales, 
des Spécifications techniques, des Rapports techniques, des Spécifications accessibles au public (PAS) et des 
Guides (ci-après dénommés "Publication(s) de l’IEC"). Leur élaboration est confiée à des comités d'études, aux 
travaux desquels tout Comité national intéressé par le sujet traité peut participer. Les organisations 
internationales, gouvernementales et non gouvernementales, en liaison avec l’IEC, participent également aux 
travaux. L’IEC collabore étroitement avec l'Organisation Internationale de Normalisation (ISO), selon des 
conditions fixées par accord entre les deux organisations. 

2) Les décisions ou accords officiels de l’IEC concernant les questions techniques représentent, dans la mesure du 
possible, un accord international sur les sujets étudiés, étant donné que les Comités nationaux de l’IEC intéressés 
sont représentés dans chaque comité d’études.  

3) Les Publications de l’IEC se présentent sous la forme de recommandations internationales et sont agréées 
comme telles par les Comités nationaux de l’IEC. Tous les efforts raisonnables sont entrepris afin que l’IEC 
s'assure de l'exactitude du contenu technique de ses publications; l’IEC ne peut pas être tenue responsable de 
l'éventuelle mauvaise utilisation ou interprétation qui en est faite par un quelconque utilisateur final. 

4) Dans le but d'encourager l'uniformité internationale, les Comités nationaux de l’IEC s'engagent, dans toute la 
mesure possible, à appliquer de façon transparente les Publications de l’IEC dans leurs publications nationales 
et régionales. Toutes divergences entre toutes Publications de l’IEC et toutes publications nationales ou 
régionales correspondantes doivent être indiquées en termes clairs dans ces dernières. 

5) L’IEC elle-même ne fournit aucune attestation de conformité. Des organismes de certification indépendants 
fournissent des services d'évaluation de conformité et, dans certains secteurs, accèdent aux marques de 
conformité de l’IEC. L’IEC n'est responsable d'aucun des services effectués par les organismes de certification 
indépendants. 

6) Tous les utilisateurs doivent s'assurer qu'ils sont en possession de la dernière édition de cette publication. 

7) Aucune responsabilité ne doit être imputée à l’IEC, à ses administrateurs, employés, auxiliaires ou mandataires, 
y compris ses experts particuliers et les membres de ses comités d'études et des Comités nationaux de l’IEC, 
pour tout préjudice causé en cas de dommages corporels et matériels, ou de tout autre dommage de quelque 
nature que ce soit, directe ou indirecte, ou pour supporter les coûts (y compris les frais de justice) et les dépenses 
découlant de la publication ou de l'utilisation de cette Publication de l’IEC ou de toute autre Publication de l’IEC, 
ou au crédit qui lui est accordé.  

8) L'attention est attirée sur les références normatives citées dans cette publication. L'utilisation de publications 
référencées est obligatoire pour une application correcte de la présente publication. 

9) L’attention est attirée sur le fait que certains des éléments de la présente Publication de l’IEC peuvent faire l’objet 
de droits de brevet. L’IEC ne saurait être tenue pour responsable de ne pas avoir identifié de tels droits de 
brevets et de ne pas avoir signalé leur existence. 

L’IEC 62271-200 a été établie par le sous-comité 17C: Ensembles, du comité d'études 17 de 
l’IEC: Appareillage haute tension. Il s'agit d'une Norme internationale. 

Cette troisième édition annule et remplace la deuxième édition publiée en 2011. Cette édition 
constitue une révision technique. 

Cette édition inclut les modifications techniques majeures suivantes par rapport à l'édition 
précédente: 

a) numérotation des articles alignée sur l’IEC 62271-1:2017, y compris l'adoption des noms 
des paragraphes de l’Article 3; 
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b) des définitions spécifiques sont ajoutées à l'Article 3 pour "en service", "condition normale 
de fonctionnement" et "utilisation normale"; 

c) l'essai d'arc interne sur les appareillages montés sur poteau est exclu du présent document, 
car il est maintenant couvert par la norme spécifique IEC 62271-214:2019; 

d) une description plus exacte du circuit de terre est donnée avec l'inclusion des valeurs 
assignées et des exigences d'essai; 

e) réduction du nombre d'essais mécaniques sur les verrouillages pour les essais de type; 
meilleure description des forces à appliquer lors des essais de type (voir 7.102); 

f) le mesurage de la résistance sur le circuit principal n'est nécessaire qu'avant les essais au 
courant permanent (comme référence pour les essais individuels de série) et n'est plus 
nécessaire après cet essai au courant permanent. La raison de cette suppression est que 
cette résistance mesurée ne signifie rien; comme l'essai d’échauffement vient de se 
terminer, un nouvel essai d’échauffement n’apporterait pas de nouvelles informations; 

g) l’IEC 62271-100:2021, l’IEC 62271-103:2021, l’IEC 62271-105:2021 et 
l’IEC 62271-106:2021 sont citées dans le present document; 

h) l’IEC 62271-107:2012 et l’IEC 62271-37-013:2015 sont également prises en considération 
en 7.101.2; 

i) une description plus précise de la catégorie LSC est donnée avec l'inclusion d'un 
ordinogramme explicatif (Annexe D);  

j) les exemples non couverts par l’essai IAC sont transférés de l’Article 6 au 
paragraphe 9.103; 

k) le terme "ensemble" est défini à l'Article 3 et est utilisé comme synonyme d'"appareillage 
sous enveloppe métallique" dans le présent document; 

l) "métallique" est remplacé par "en métal" le cas échéant; 
m) le paragraphe 6.105 est maintenant couvert par le paragraphe 7.7; 
n) une règle de 1 s a été introduite pour le Critère No 4 lors des essais IAC concernant les gaz 

chauds par rapport aux particules incandescentes comme cause d'amorçage; 
o) une description plus précise des essais d'arc interne pour les appareillages avec des 

protubérances est donnée à l’Annexe A. 

La présente version bilingue (2021-07) correspond à la version anglaise monolingue publiée en 
2021-05. 

La version française de cette norme n'a pas été soumise au vote. 

La langue employée pour l'élaboration de cette Norme internationale est l'anglais. 

Le présent document a été rédigé selon les Directives ISO/IEC, Partie 2, il a été développé 
selon les Directives ISO/IEC, Partie 1 et les directives ISO/IEC, supplément IEC, disponibles 
sous www.iec.ch/members_experts/refdocs. Les principaux types de documents développés 
par l’IEC sont décrits plus en détail sous www.iec.ch/standardsdev/publications. 

Il convient de lire le présent document conjointement avec l’IEC 62271-1:2017, à laquelle il se 
réfère et qui est applicable sauf spécification contraire. Afin de simplifier l’indication des 
exigences correspondantes, la numérotation des articles et paragraphes utilisée est la même 
que celle de l’IEC 62271-1:2017. Les amendements à ces articles et paragraphes reprennent 
la même numérotation, et les paragraphes supplémentaires sont numérotés à partir de 101. 

L’attention du lecteur est attirée sur le fait que l’Annexe C énumère tous les articles traitant des 
différences à caractère moins permanent inhérentes à certains pays, concernant le sujet du 
présent document. 

Une liste de toutes les parties de la série IEC 62271, publiées sous le titre général Appareillage 
à haute tension, peut être consultée sur le site web de l’IEC. 

http://www.iec.ch/standardsdev/publications
https://webstore.iec.ch/
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Le comité a décidé que le contenu du présent document ne sera pas modifié avant la date de 
stabilité indiquée sur le site web de l’IEC sous "webstore.iec.ch" dans les données relatives au 
document recherché. À cette date, le document sera  

• reconduit, 

• supprimé, 

• remplacé par une édition révisée, ou 

• amendé. 

 

IMPORTANT – Le logo "colour inside" qui se trouve sur la page de couverture du présent 
document indique qu'elle contient des couleurs qui sont considérées comme utiles à une 
bonne compréhension de son contenu. Les utilisateurs devraient, par conséquent, imprimer 
le présent document en utilisant une imprimante couleur. 
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INTRODUCTION 

Les appareillages à haute tension (IEC 60050-601:1985, 601-01-27) se réfèrent à des tensions 
assignées supérieures à 1 kV. Cependant, le terme moyenne tension est communément utilisé 
pour les réseaux de distribution avec des tensions assignées supérieures à 1 kV et est 
généralement appliqué pour des tensions inférieures ou égales à 52 kV. Voir 
l’IEC 60050-601:1985, 601-01-28 [1]1. 

Bien que principalement dédié aux systèmes triphasés, le présent document peut s’appliquer 
également aux systèmes monophasés et biphasés. 

Les ensembles d'appareillage ayant une enveloppe isolante solide relèvent de l’IEC 62271-201. 

 

  

____________ 

1  Les chiffres entre crochets se réfèrent à la Bibliographie. 
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APPAREILLAGE À HAUTE TENSION –  
 

Partie 200: Appareillage sous enveloppe métallique  
pour courant alternatif de tensions assignées supérieures  

à 1 kV et inférieures ou égales à 52 kV 
 
 
 

1 Domaine d’application 

La présente partie de l’IEC 62271 est applicable aux ensembles d'appareillages préfabriqués 
sous enveloppe métallique conçus pour: 

– le courant alternative; 
– des tensions assignées supérieures à 1 kV et inférieures ou égales à 52 kV; 
– des fréquences de service jusqu’à 60 Hz inclus; 
– une installation à l'intérieur et à l'extérieur. 
L’ensemble peut comprendre des compartiments isolés dans l’air et/ou remplis de fluide. 

Pour les composants installés dans un appareillage sous enveloppe métallique, le présent 
document complète, voire remplace dans certains cas, les exigences énoncées par les 
différentes normes de produits. 

La liste des composants qui peuvent se trouver à l'intérieur de l'appareillage sous enveloppe 
métallique n'est pas limitée à ceux qui sont explicitement cités dans le présent document. 

2 Références normatives 

Les documents suivants sont cités dans le texte de sorte qu’ils constituent, pour tout ou partie 
de leur contenu, des exigences du présent document. Pour les références datées, seule 
l’édition citée s’applique. Pour les références non datées, la dernière édition du document de 
référence s'applique (y compris les éventuels amendements). 

IEC 60050-151, Vocabulaire électrotechnique international (IEV) – Partie 151: Dispositifs 
électriques et magnétiques (disponible à l’adresse http://www.electropedia.org) 

IEC 60050-441, Vocabulaire électrotechnique international (IEV) – Partie 441: Appareillage et 
fusibles (disponible à l’adresse http://www.electropedia.org) 

IEC 60060-1:2010, Technique des essais à haute tension – Partie 1: Définitions et exigences 
générales 

IEC 60270:2000, Techniques des essais à haute tension – Mesures des décharges partielles 
IEC 60270:2000/AMD1:2015 

IEC 60529:1989, Degrés de protection procurés par les enveloppes (Code IP)  
IEC 60529:1989/AMD1:1999 
IEC 60529:1989/AMD2:2013 

IEC 62262:2002, Degrés de protection procurés par les enveloppes de matériels électriques 
contre les impacts mécaniques externes (code IK) 
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IEC 62271-1:2017, Appareillage à haute tension – Partie 1: Spécifications communes pour 
appareillage à courant alternatif 

IEC 62271-100:2021, Appareillage à haute tension – Partie 100: Disjoncteurs à courant 
alternatif 

IEC 62271-102:2018, Appareillage à haute tension – Partie 102: Sectionneurs et sectionneurs 
de terre à courant alternatif  

IEC 62271-103:2021, Appareillage à haute tension – Partie 103: Interrupteurs pour tensions 
assignées supérieures à 1 kV et inférieures ou égales à 52 kV 

IEC 62271-105:2021, Appareillage à haute tension – Partie 105: Combinés interrupteurs-
fusibles pour courant alternatif de tensions assignées supérieures à 1 kV et jusqu'à 52 kV inclus 

IEC 62271-106:2021, Appareillage à haute tension – Partie 106: Contacteurs, combinés de 
démarrage à contacteurs et démarreurs de moteurs, pour courant alternatif 

IEC 62271-107:2019, Appareillage à haute tension – Partie 107: Circuits-switchers à fusibles 
pour courant alternatif de tension assignée supérieure à 1 kV et jusqu'à 52 kV inclus 

IEC 62271-201:2014, Appareillage à haute tension – Partie 201: Appareillage sous enveloppe 
isolante solide pour courant alternatif de tensions assignées supérieures à 1 kV et inférieures 
ou égales à 52 kV 

IEC 62271-203:2011, Appareillage à haute tension – Partie 203: Appareillage sous enveloppe 
métallique à isolation gazeuse de tensions assignées supérieures à 52 kV 

IEC 62271-213:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 213: Voltage detecting 
and indicating system (disponible en anglais seulement) 

IEC 62271-215:2021, High-voltage switchgear and controlgear – Part 215: Phase comparator 
used with VDIS (disponible en anglais seulement) 

IEC IEEE 62271-37-013:2015, High-voltage switchgear and controlgear – Part 37-013: 
Alternating-current generator circuit-breakers (disponible en anglais seulement) 

3 Termes et définitions 

Pour les besoins du présent document, les termes et définitions de l'IEC 62271-1, de  
l'IEC 60050-151 et de l’IEC 60050-441 ainsi que les suivants s'appliquent. 

NOTE Pour les besoins du présent document, le système de classification pour les définitions de 
l’IEC 62271-1:2017 s’applique. Les termes et définitions sont référencés et classés par ordre de priorité dans l'ordre 
suivant: 

– Article 3 du présent document; 

– IEC 62271-1:2017; 

– IEC 60050-441; 

– IEC 60050-151. 

  




